
 

Zápisnica  č.  3/2025 
zo    zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Horná Ves 

konaného dňa 21. 05. 2025   o 16:30 hodín 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:        starosta obce -  p. Jozef Hrotek 

 

                         Poslanci -       p. JUDr. Martin Bartoš 

                                                p. Jaroslav Martinkovič 

                                                p. Jana Valterová 

                                                p. Ján Jankula 

 

Neprítomní:                           p. Ing. Roman Poliak 

                                                p. Mgr. Alexandra Maceková 

                                                p. Peter Brida 

 

 

Prítomní:    hlavná kontrolórka obce – p. Ing. Ivana Michalcová  

                    účtovníčka obce – p. Ing. Lucia Čmiková 

                    Riaditeľ ZŠ s MŠ – p. Mgr. Ján Majsniar 

                                      

 

Prítomní občania : podľa prezenčnej listiny 

 

 

K bodu 1 - Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril pán Jozef Hrotek, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. Starosta 

obce konštatoval, že počet prítomných poslancov je 4. OZ bolo uznášania schopné. OZ obce 

Horná Ves schválilo nasledovný program v tomto znení:  

PROGRAM: 

       1. Otvorenie zasadnutia.  

       2. Určenie zapisovateľa  

       3. Voľba návrhovej komisie  

       4. Schválenie odkúpenia bytových domov  

       5. Schválenie podania žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 2025  

       6. Úprava rozpočtu obce na r. 2025 č.3  

       7. Rôzne  

       8. Záver 

 

 

K bodu 2 - Určenie zapisovateľa 

Zapisovateľka: p. Lucia Kmeťová 

 

 

K bodu 3 – Voľba návrhovej komisie 

Návrhová komisia: p. JUDr. Martin Bartoš, p. Jaroslav Martinkovič 



K bodu 4 - Schválenie odkúpenia bytových domov 

Ku dňu uskutočnenia rokovania OZ, neboli dodané všetky potrebné podklady ku schváleniu 

odkúpenia bytových domov a technickej infraštruktúry. Tieto podklady sú nevyhnutné na 

podanie žiadosti o dotáciu a úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania a na Ministerstvo 

dopravy SR. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Horná Ves berie na vedomie cenovú ponuku od spoločnosti 

ROKO SLOVAKIA zo dňa 20.05.2025 na odkúpenie bytového domu A, bytového domu B a 

prislúchajúcej technickej vybavenosti. 

 

 

 

K bodu 5 - Schválenie podania žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 

2025  
Zasadnutia OZ sa zúčastnil riaditeľ ZŠ s MŠ – p. Mgr. Ján Majsniar, ktorý informoval OZ 

ohľadom podania žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti športu. Vysvetlil, že v rámci 

úspešnosti by prebehla výstavba dráhy s doskočiskom, taktiež doskočisko na skok do výšky 

a kúpa vybavenia do telocvične. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Horná Ves schvaľuje:  

a) zapojenie obce Horná Ves do výzvy Ministerstva cestovného ruchu a športu SR- F-2025- 

DOT03(rekonštrukcia športovej infraštruktúry) pre projekt "Aktívna škola- modernizácia 

športovísk pre zdravý pohyb"  

b) 10% spolufinancovanie projektu "Aktívna škola- modernizácia športovísk pre zdravý 

pohyb" zo strany obce vo výške 7 438,32€ 

 

Hlasovanie Za: 4 

                   Proti: 0 

                   Zdržal sa: 0 

                   Neprítomní: 3 

 

 

 

 

 

K bodu 6 - Úprava rozpočtu obce na r. 2025 č.3  
OZ obce Horná Ves schvaľuje úpravu rozpočtu obce na rok 2025 č. 3 

 

Hlasovanie Za: 4 

                   Proti: 0 

                   Zdržal sa: 0 

                   Neprítomní: 3 

 

 

 

 

K bodu 7 – Rôzne 

Pán Ján Jankula sa opýtal pána riaditeľa na stav zakúpenej umývačky do školskej jedálne, 

nakoľko OZ dostalo informáciu, že nefunguje správne. Pán riaditeľ vysvetlil OZ, že táto 



situácia je vyriešená. Bol povolaný technik, ktorý upravil nastavenie a umývačka už funguje 

správne. 

 

 

Na zasadnutí OZ vystúpili občania pán Ing. František Poliak a pán Marek Vidiečan, ktorí sa 

snažia vyriešiť pozemkové vysporiadanie svojich susediacich pozemkov. 

Pán Poliak predniesol štúdiu a návrh riešenia daného problému. OZ prerokovalo tento návrh 

a dohodli sa na obhliadke pozemkov. Táto situácia sa bude prejednávať na ďalšom zasadnutí 

OZ, po obhliadke, kde sa určí nasledujúci postup. 

 

 

Pani HK obce Ing. Ivana Michalcová oboznámila OZ, ohľadom vyjadrenia pani 

Moravčíkovej zo Spoločného stavebného úradu Nováky, ktorá poslala obci vyjadrenie 

k situácii pána Paučeka. V správe sa uvádza, že pani Moravčíková dala pánovi Paučekovi 

odklad 12 mesiacov na doloženie dokoladov. 

 

 

 

 

K bodu 8 – Záver 

Pán starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 18:00  hodín. 

 

Zapísala :  Lucia Kmeťová  ............................ 

                                                                                                           

 

 

 

                                                                                                             Jozef Hrotek 

                         starosta obce 

 


